



Notice No. : 5802/2010
Date : 4 November, 2010

إشعار رقم : 2010/ 5802
التاريخ : 4 نوفمبر 2010

To : All Banks

الى : كافة البنوك

Subject : Central Bank Sharia-Compliant
Certificates of Deposit

الموضوع : شهادات ايداع المصرف المركزي
المتوافقة مع أحكام الشريعة الاسلامية

After greetings,

بعد التحية ،،

Please be informed that the Central Bank of the UAE will be offering Sharia-Compliant CDs based on Murabahah.

نرجو إعلامكم بأن مصرف الإمارات العربية المتحدة المركزي سيقوم قريباً بطرح شهادات ايداع متوافقة مع أحكام الشريعة الاسلامية قائمة على مفهوم المراجعة.

All Banks who wish to participate in the program would be required:

سيترتب على كافة البنوك التي ترغب في المساهمة في البرنامج ما يلي:

- To sign a Commodity Murabahah Deposit Master Agreement with the Central Bank of the UAE.
- To install Sharia-Compliant CDs Auction System.

- التوقيع على اتفاقية رئيسية لودائع مرابحة السلع مع المصرف المركزي.
- تركيب نظام مزايده خاص بالشهادات.

Details of the mentioned CDs will be as per the attachment.

ستكون تفاصيل شهادات الإيداع المذكورة وفقاً للمرفق.

To facilitate compliance with the above requirements, kindly contact Treasury Department of the CBUAE at 02-6666245 or alternatively by emailing to: mohamed.altamimi@cbae.gov.ae or johar.binamat@cbae.gov.ae

ولتسهيل الالتزام بالمتطلبات أعلاه، يرجى الاتصال بدائرة الخزانة بالمصرف المركزي على التليفون رقم 02-6666245 أو عن طريق البريد الإلكتروني: mohamed.altamimi@cbae.gov.ae أو johar.binamat@cbae.gov.ae

We wish to take this opportunity to thank all Islamic banks for the feedback given and cooperation rendered through their participation in the Islamic Liquidity Management Committee (ILMC). Their efforts and contributions are greatly appreciated in developing this product.

ونود أن ننتهز هذه الفرصة لنشكر كافة البنوك الإسلامية على ما قدمته من إفادات وما أظهرته من تعاون خلال مشاركتها في "لجنة إدارة السيولة الإسلامية". ونقدر لها ما بذلته من جهود طيبة ساهمت في تطوير هذا المنتج.

Yours faithfully,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام ،،

سلطان بن ناصر السويدي
المحافظ
Sultan Bin Nasser Al Suwaidi
Governor